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Similar to illustration, technical modifications
reserved. Without decoration.

Technical data

Payload: 150 kg

Capacity: 240 W

Supply voltage: AC 220-230 V

Nominal current: 1,0 A

Protection class: Class I

Frequency: 50/60 Hz

Weight: 52 kg

Width: 1600 mm

Depth: 700 mm

Height: 850 mm

Work table made of high-quality stainless steel in hygienic design, with hydraulic height adjustment system for

ergonomic adaptation to different body sizes.

Stabile Konstruktion aus Vierkantrohren und Arbeitsplatte mit allseitiger Abkantung. Unterseite der Tischplatte

durch Profile verstärkt sowie mit einer Edelstahlwanne versehen, in deren Schutz das Hydraulik-System zur

Höhenverstellung angeordnet ist. Hubzylinder mit Stellfüßen sorgen für eine Nivellierung eventueller

Bodenunebenheiten. Stufenloses hydraulisches Höhenverstellsystem in den Standfüßen zur Anpassung an

unterschiedliche Körpergrößen der Nutzer. Vier Standfüße bei Arbeitsplatten unter 2000 mm Länge, sechs Füße

bei größeren Längen. Dreiseitige Verstrebungen im Unterbau zur Stabilisierung und zum optionalen Einhängen

von Auflageböden.

The Hupfer height-adjustable work table AT-EH 1600/700/850-1150 allows infinite height adjustment, ensuring it

provides a wide range of individual options for use, as well as options for adapting it to diverse circumstances.

The digital display ensures an exact and easy-to-read indication of the set working height.


